
PS MRS z. s. Ratíškovice 
 

Zápis ze schůze 

24. 8. 2023 
 

Zahájení: 
 

Pravidelná schůze výboru PS MRS Ratíškovice byla zahájena v 18.00 hod dne 24. 8. 2023 v 

Ratíškovicích – na rybářské baště panem Pavlem Košuličem. 
 

Přítomni: 
 

Viz. seznam přítomných členů – Pavel Košulič, Tomáš Kočvara, Jaroslav Bábík, Ladislav 

Prygl, Dalimil Šupa, Antonín Gasnárek 

 

 

A. Schválení programu 

  

1. Akce „opékání selete“ 

 

2. Rybářské závody 2023 

 

3. Rybářský kroužek 

 

4. Instalace klimatizace v objektu rybářské bašty 

 

5. Závěr 

 

Program byl jednomyslně schválen v nezměněné podobě. 

 

B. Schválení zápisu 

 

Zápis z minulé schůze byl jednomyslně schválen v nezměněné podobě. 

 

 

C. Otevřené problémy 

 

1. Akce „Opekání selete“ 

• dne 19. 8. 2023 proběhla akce „Opékání selete“ 

• hojná účast členů i s jejich rodinnými příslušníky  

• poděkování předsedy všem, kteří se podíleli na organizačním zabezpečení akce 

 

2. Rybářské závody 2023 

• probíhá příprava rybářských závodů 

• kompletace tomboly, tisk materiálů, oslovování sponzorů 

• 9. 9. 2023 proběhne závěrečná fáze příprav 

• revír bude uzavřen od 11. 9 – 16. 9. 2023 včetně 

• výbor pověřuje předsedu PS MRS oznámit na OÚ Ratíškovice uplatnění 

výjimky z OZV č. 1/2019, o zajištění ochrany životního prostředí (mj. zakazující 

bivakování u revíru) v termínu od 15. 9. – 16. 9. do 15:00 hod.  



3. Rybářský kroužek 

• na pozici vedoucího rybářského kroužku se přihlásil stávající člen pobočního 

spolku p. Josef Jakubíček 

• výbor PS MRS Ratíškovice uložil předsedovi spolku PS MRS, k projednání celé 

záležitosti se stávajícím vedoucím rybářského kroužku p. Liborem Svobodou a 

vedoucím rybářské stráže Ing. Antonínem Šťastným Ph. D. 

• obnova zavedení zápisného 300 Kč/dítě 

• termín do příští výborové schůze 

 

Schváleno: Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0   

 

4. Instalace klimatizace v objektu rybářské bašty 

• požadavek provozovatelky rybářské bašty p. Opavské na instalaci klimatizace 

v objektu rybářské bašty pro chlazení a vytápění 

• úkolem byl pověřen p. Tomáš Kočvara – tj. poptat zhotovitele, technické 

podmínky provedení, možnosti financování apod. 

• podle cenové nabídky zhotovitele bude následně řešena změna nájemní smlouvy 

• termín do příští výborové schůze  

 

Schváleno: Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0   

 

Ukončení: 

 

Schůze byla ukončena v 19:00 panem Pavlem Košuličem. Termín příští schůze výboru                       

do 24. 11. 2023 

 

Zápis vyhotovil: Kočvara T. 

 

 

Schválil: Košulič P. 

 


